

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT						
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER						
EFFECTIVE DATE:	08/09/2011						
CONVEYING PARTY DATA							
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Name</th> <th>Execution Date</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Entwicklungsgesellschaft fur Akustik GmbH</td> <td>08/09/2011</td> </tr> </tbody> </table>		Name	Execution Date	Entwicklungsgesellschaft fur Akustik GmbH	08/09/2011		
Name	Execution Date						
Entwicklungsgesellschaft fur Akustik GmbH	08/09/2011						
RECEIVING PARTY DATA							
Name:	HP Pelzer Holding GmbH						
Street Address:	Brauckstrasse 51						
City:	Witten						
State/Country:	GERMANY						
Postal Code:	58454						
PROPERTY NUMBERS Total: 2							
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Property Type</th> <th>Number</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Patent Number:</td> <td>7954596</td> </tr> <tr> <td>Patent Number:</td> <td>7137477</td> </tr> </tbody> </table>		Property Type	Number	Patent Number:	7954596	Patent Number:	7137477
Property Type	Number						
Patent Number:	7954596						
Patent Number:	7137477						
CORRESPONDENCE DATA							
Fax Number:	2486410270						
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>							
Phone:	248-641-1600						
Email:	jogg@hdp.com						
Correspondent Name:	Robert M. Siminski						
Address Line 1:	5445 Corporate Dr.						
Address Line 2:	suite 200						
Address Line 4:	Troy, MICHIGAN 48098						
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	4836-3 & 40						
NAME OF SUBMITTER:	Robert M. Siminski						
Signature:	/Robert M. Siminski/						

CH \$80.00 7954596

Date:

08/26/2013

Total Attachments: 10

source=Merger_documents#page1.tif

source=Merger_documents#page3.tif

source=Merger_documents#page4.tif

source=Merger_documents#page5.tif

source=Merger_documents#page6.tif

source=Merger_documents#page7.tif

source=Merger_documents#page9.tif

source=Merger_documents#page10.tif

source=Merger_documents#page11.tif

source=Merger_documents#page12.tif

VERIFICATION

I, Dr. STEFAN MÜLLER-BECKER, Dipl.-Chemiker, technical translator of the firm of

VON KREISLER *et al.*, Patent Attorneys,
Deichmannhaus am Dom, D-50667 Cologne,

do hereby solemnly and sincerely declare:

THAT I am fully familiar with the German and English languages,

THAT I am a competent translator thereof,

THAT to the best of my knowledge and belief the following is a true and correct translation made by me of the Extract from the Commercial Register relating to the company HP Pelzer Holding GmbH.

Signed this twenty-sixth day of August 2013



Stefan Müller-Becker

SMB

Translation

Commercial Register B of Bochum District Court

Inquiry of February 13, 2013, 10:45

Official print

Number of company: HRB 11513

No. of entry	1	2	3	4	5	6	7
a) Firm name b) Residence, subsidiary, business address at home, person authorized to receive, branches c) Commercial Pursuits	Share Capital/ Nominal Stock Capital	a) General provision of representations b) Executive board, policy-making organ, acting managers, general partners, business managers, proxies and special authorization to represent	a) If only one business manager has been summoned, they will represent the company singly. If several business managers have been summoned, the company will be represented by two business managers jointly or by one business manager together with a proxy. b) Business manager: Dr. Kunzmann, Martin, Düsseldorf, born on January 10, 1957 authorized to execute business transactions on behalf of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party. Summoned as a business manager: Dr. Sandfort, Frank, Paderborn, born on October 12, 1965 authorized to execute business transactions on behalf of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party.	Joint proxies together with a business manager or with another proxy: Mack, Christian, Dortmund, born on December 14, 1972	a) Legal form, beginning, Articles of Incorporation or articles of corporation b) Legal Situation otherwise	a) Date of Entry b) Remarks	
<p>a) HP Pelzer Holding GmbH</p> <p>b) Witten</p> <p>c) The purpose of the enterprise is the production of accessory parts for the automobile industry, especially of soundproofing insulations, and the acquisition and administration of interests in domestic and foreign enterprises with the same or similar activities.</p>	<p>EUR 25,000.00</p>				<p>Limited liability company.</p> <p>Articles of Incorporation of December 12, 2006, changed on May 3, 2007</p> <p>a) The company meeting of December 3, 2007, decided to change the Articles of Incorporation in Section 1 (firm name/residence) and at the same time the transfer of registered office from Düsseldorf (formerly Düsseldorf District Court HRB 55577) to Witten.</p> <p>The company meeting of December 21, 2007, decided to change the Articles of Incorporation in Section 1 (firm name).</p>	<p>a) January 30, 2008 Hein</p>	
<p>2</p>		<p>a) Summonee as a business manager: Schumann, Klaus, Mattered, born on May 3, 1957 authorized to execute business transactions on behalf of the company</p>				<p>a) March 17, 2008 Rüthers</p>	

		with himself on his own behalf or as a representative of a third party.	Dipl. Ökonom Leckelt, Dietmar, Mülheim, born on May 6, 1969 Dipl.-Kfm. Sicking, Klaus, Dortmund, born on November 3, 1967 Dipl.-Ing. Fräß. Ludwig, Braunschweig, born on April 25, 1951		
3				The company meeting of April 25, 2008, decided to change the Articles of Incorporation in Section 5 (fiscal year)	a) July 15, 2008 Ulrich
4		b) no longer business manager: Dr. Kunzmann, Martin, Düsseldorf, born on January 10, 1957			a) August 26, 2008 Rüthers
5			Joint proxies together with a business manager or with another proxy: Pinto, Paulo Jorge Cruz, Herner, born on August 19, 1974		a) September 18, 2008 Oldenburg
6	b) Business address: Brauckstr. 51, 58454 Witten	b) Summoned as a business manager: Warmke, Luca, Bergisch Gladbach, born on April 13, 1970 authorized to execute business transactions on behalf of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party.			a) January 28, 2010 Rüthers
7	b) Business address: Brauckstr. 51, 58454 Witten c) The purpose of the enterprise is the production of accessory parts for the automobile industry, especially of soundproofing			a) The company meeting of January 14/28, 2010, decided to change the Articles of Incorporation in Section 2 and at the same time to change the purpose of the enterprise.	a) February 9, 2010 Ulrich

8	insulations, and the acquisition and administration of interests in domestic and foreign enterprises with the same or similar activities, and the acquisition, sale and holding of loans receivable, securities and other financial assets. Authorization-requiring activities according to the German Banking Act are explicitly excluded.					
9				<p>Procurator expired: Dipl.-Ing. Prof. Ludw. Braunschweig, born on April 25, 1951</p>		<p>a) February 16, 2010 Rüthers</p>
10					<p>a) The company meeting of April 7, 2010, decided to change the Articles of Incorporation in Section 5 (fiscal year)</p>	<p>a) April 9, 2010 Ulrich</p>
11				<p>Joint proxies together with a business manager or with another proxy: Thomas, Falk, Dortmund, born on October 29, 1969</p>		<p>a) July 14, 2010 Rüthers</p>
					<p>b) The company, as the acquiring entity, has been merged with the HP-chemie Pelzer GmbH with residence in Witten (Bochum District Court HRB 7960) in accordance with the merger agreement of August 26, 2010, and the consent resolutions of its company meeting of August 26, 2010, and the company meeting of</p>	<p>a) September 9, 2010 Ulrich</p>

12				Joint proxies together with a business manager or with another proxy: Buniato, Alberto, Wittern, born on August 31, 1980 Procurator expired: Mack, Christian, Dortmund, born on December 14, 1972	the transferring entity of August 26, 2010.	a) February 17, 2011 Rüthers
13						a) March 16, 2011 Rüthers
14					b) The company, as the acquiring entity, has been merged with the Entwicklungsgesellschaft für Akustik (EFA) mbH with residence in Wilten (Bochum District Court HRB 7931) in accordance with the merger agreement of August 9, 2011, and the consent resolutions of its company meeting of August 9, 2011, and the company meeting of the transferring entity of August 9, 2011.	a) August 11, 2011 Ulrich
15						a) September 6, 2011 Ulrich
16				Joint proxies together with a business manager or with another proxy: Dr. Nicolai, Norbert, Dorsten, born on July 15, 1947 Dr. Schütze, Joachim Volkmar, Schiering, born on April 5, 1954	a) The company meeting of August 4, 2011, decided to change the Articles of Incorporation in Section 5 (fiscal year)	a) September 8, 2011 Rüthers
17						a)

18			<p>Summoned as a business manager: Lardini, Pietro, Milan, born on October 27, 1963 authorized to execute business transactions on behalf of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party.</p> <p>Summoned as a business manager: Corrarati, Giovanni, Cambiano, born on December 19, 1957 authorized to execute business transactions on behalf of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party.</p>		October 20, 2011 Rüthers
			<p>b) no longer business manager: Schumann, Klaus, Hattert, born on May 3, 1957 no longer business manager: Dr. Sandfort, Frank, Paderborn, born on October 12, 1965</p>		a) January 16, 2012 Rüthers
19				<p>Procurator expired: Dr. Nicolai, Norbert, Dorsten, born on July 15, 1947</p>	a) October 16, 2012 Rüthers

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) HP Pelzer Holding GmbH b) Witten c) <u>Gegenstand des Unternehmens ist die Herstellung von Zubehörteilen für die Automobilindustrie, insbesondere von schalldämmenden Isolierungen, sowie der Erwerb und die Verwaltung von Beteiligungen an in- und ausländischen Unternehmungen mit gleichen oder ähnlichen Tätigkeiten.</u>	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) <u>Geschäftsführer:</u> <u>Dr. Kunzmann, Martin, Düsseldorf, *10.01.1957</u> <u>mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u> <u>Bestellt als</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Dr. Sandfort, Frank, Paderborn, *12.10.1965</u> <u>mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u>		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 12.12.2006 mit Änderung vom 03.05.2007. Die Gesellschafterversammlung vom 03.12.2007 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma/ Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von Düsseldorf (bisher Amtsgericht Düsseldorf HRB 55577) nach Witten beschlossen. Die Gesellschafterversammlung vom 21.12.2007 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma) beschlossen.	a) 30.01.2008 Hein
2			b) <u>Bestellt als</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Schumann, Klaus, Hattert, *03.05.1957</u> <u>mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u>	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: <u>Mack, Christian, Dortmund, *14.12.1972</u> <u>Dipl.Ökonom Leckelt, Dietmar, Mülheim, *06.05.1969</u> <u>Dipl.-Kaufmann Sicking, Klaus, Dortmund, *03.11.1967</u> <u>Dipl.-Ing. Prüß, Ludwig, Braunschweig, *25.04.1951</u>		a) 17.03.2008 Rüthers
3					a) Die Gesellschafterversammlung vom 25.04.2008 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 5 (Geschäftsjahr) beschlossen.	a) 15.07.2008 Ulrich
4			b) <u>Nicht mehr</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Dr. Kunzmann, Martin, Düsseldorf, *10.01.1957</u>			a) 26.08.2008 Rüthers

PATENT

REEL: 031080 FRAME: 0325

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
5				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Pinto, Paulo Jorge Cruz, Hemer, *19.08.1974		a) 18.09.2008 Oldenburg
6	b) Geschäftsanschrift: Brauckstr. 51, 58454 Witten		b) Bestellt als Geschäftsführer: Warnke, Luca, Bergisch Gladbach, *13.04.1970 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 28.01.2010 Rüthers
7	b) Geschäftsanschrift: Brauckstraße 51, 58454 Witten c) Gegenstand des Unternehmens ist die Herstellung von Zubehörteilen für die Automobilindustrie, insbesondere von schalldämmenden Isolierungen, sowie der Erwerb und die Verwaltung von Beteiligungen an in- und ausländischen Unternehmungen mit gleichen oder ähnlichen Tätigkeiten sowie der Erwerb, Verkauf und das Halten von Darlehensforderungen, Wertpapieren und anderen Finanzwerten. Genehmigungspflichtige Tätigkeiten nach dem Kreditwesen-Gesetz sind ausdrücklich ausgenommen.				a) Die Gesellschafterversammlung vom 14./28.01.2010 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 2 und mit ihr die Änderung des Unternehmensgegenstandes beschlossen.	a) 09.02.2010 Ulrich
8				Prokura erloschen: Dipl.-Ing. Prüf. Ludwig, Braunschweig, *25.04.1951		a) 16.02.2010 Rüthers
9					a) Die Gesellschafterversammlung vom 07.04.2010 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 5 (Geschäftsjahr)	a) 09.04.2010 Ulrich

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					beschlossen.	
10				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Thomas, Falk, Dortmund, *29.10.1969		a) 14.07.2010 Rüthers
11					b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 26.08.2010 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Gesellschafterversammlung vom 26.08.2010 und der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom 26.08.2010 mit der HP-chemie Pelzer GmbH mit Sitz in Witten (Amtsgericht Bochum, HRB 7960) verschmolzen.	a) 09.09.2010 Ulrich
12				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Buniato, Alberto, Witten, *31.08.1980		a) 17.02.2011 Rüthers
13				Prokura erloschen: <u>Mack, Christian, Dortmund, *14.12.1972</u>		a) 16.03.2011 Rüthers
14					b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 09.08.2011 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Gesellschafterversammlung vom 09.08.2011 und der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom 09.08.2011 mit der Entwicklungsgesellschaft für Akustik(EIA) mbH mit Sitz in Witten (Amtsgericht Bochum, HRB 7931) verschmolzen.	a) 11.08.2011 Ulrich
15					a) Die Gesellschafterversammlung vom 04.08.2011 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 5 (Geschäftsjahr) beschlossen. PATENT	a) 06.09.2011 Ulrich

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
16				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Dr. Nicolai, Norbert, Schembeck, *15.07.1947 Dr. Schulze, Joachim Volkmar, Schierling, *05.04.1954		a) 08.09.2011 Rüthers
17			b) Bestellt als Geschäftsführer: Lardini, Pietro, Mailand, *27.10.1963 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Corrarati, Giovanni, Cambiano, *19.12.1957 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 20.10.2011 Rüthers
18			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Schumann, Klaus, Hattert, *03.05.1957 Nicht mehr Geschäftsführer: Dr. Sandfort, Frank, Paderborn, *12.10.1965			a) 16.01.2012 Rüthers
19				Prokura erloschen: Dr. Nicolai, Norbert, Schembeck, *15.07.1947		a) 16.10.2012 Rüthers